
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 17. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 629
Er ministeren bekendt med, at det ikke var muligt for Folketingets Administration at
skaffe tegnsprogstolkning til Folketingets TV-dækning af behandlingen af borgerforslaget
B 139 om at fjerne handicapområdet fra kommunerne den 4. maj 2021, og kan det
efter ministerens opfattelse ses som et tegn på, at den nuværende organisering af
tegnsprogstolkeområdet gør det meget vanskeligt at tilgodese døve borgeres behov for
tegnsprogstolkning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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